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در روزهایــی که اکثــر ایرانی ها از برندهای ورزشــی خارجی 
بــرای تیم هایشــان یــا حتــی خــارج از ورزش و در خانه اســتفاده 
می کننــد ورزشــکاران خارجــی زیــادی را در مســابقات جهانــی 
کشــتی و رقابت های والیبال ســاحلی و ســالنی دنیا می بینیم که 
از یــک برنــد ایرانی اســتفاده می کنند. از تولیــدات مجید که این 
روزها خیلی بی ســر و صدا کارش را دنبال می کند و به کشورهای 
زیــادی در دنیــا صــادرات دارد. دکتــر مجیــد ســاعدی فر مالــک 
و صاحــب تولیــدی مجیــد که هدف هــای بزرگی برای شــرکتش 
دارد فکــر می کند روزی می رســد که همه ایــران و جهان به برند 
ورزشــی ایرانی اعتمــاد خواهند کرد و تحول بزرگــی در تولیدات 
ورزشــی به وجود خواهد آمد. دکتر ســاعدی فر این هدف بزرگ 
را در حالــی بــه صــورت جــدی دنبــال می کنــد کــه تحصیات و 
تخصــص اصلــی اش فیزیکال تراپی اســت و دکتــرای طبابت بر 
اســاس شــواهد دارد اما با تمــام وجود پیگیــر موفقیت تولیدات 
ورزشــی اش در ایران اســت و بر همین اســاس در رشــته تجارت 
تکنولوژی قاره ای هم تحصیات خود را تا کارشناسی ارشد ادامه 
داده. اینکــه چــرا دکتر مجید ســاعدی فر با وجود اینکه در رشــته 
دیگری مشغول به تحصیل بود و در کشور آمریکا زندگی می کرد 
و به دنبال سرمایه گذاری و تولید لباس های ورزشی در ایران بود 
شاید سوال خیلی ها باشد که خود او به این سوالات به طور کامل 

و مشخص جواب می دهد.

چطور شد که به فکر تولیدی لباس ورزشی افتادید؟
ورود بــه صنعــت تولید از ســال 1۹۹۷ بــا تولید تــوپ فوتبال 
در آمریــکا کــه ســالانه 100 هــزار تــا 150 هزار تــوپ فوتبــال تولید و 
پخــش می شــد آغــاز شــد و در ســال ۲004 شــروع به تولید البســه 
کردم. در ســفرهایی که همراه با تیــم ملی فوتبال ایران )به عنوان 
دکتــر فیزیوتراپ( به کشــورهای مختلف داشــتم، همیشــه ذوق و 
شــوق ورزشــکاران ایرانی را برای خرید البســه با برندهای خارجی 
می دیــدم و برایــم جالــب بــود. مــن آن زمــان در آمریــکا زندگــی 
می کــردم و به واســطه آشــنایی با بــازار پوشــاک ورزشــی آمریکا و 
کیفیــت برندهــای برتر دنیا، بــه این فکر افتــادم تا با تولید البســه 
ورزشی با بهترین کیفیت برای ورزشکاران کشورم قدم بردارم و در 
اختیارشــان قرار بدهم با این امید که روزی ورزشــکاران کشورهای 

دیگر برای پوشیدن برند ایرانی شوق و اشتیاق نشان دهند.
که  جا  همان  می کردید  زندگی  آمریکا  در  اینکه  وجود  با  چرا 

شرایط برای حمایت بیشتر بوده تولیدی نزدید؟
زمانــی که پیشــنهاد کمک به فدراســیون فوتبــال را در کادر 
پزشــکی این فدراسیون قبول کردم، به تشویق دوست قدیمی ام 
مهندس دیبا شــروع به ســرمایه گذاری و اشــتغال زایی در ایران 
کردم و در همان زمان در آمریکا مشغول یک هلدینگ دیگر در 

رشته پزشکی بودم.
زمانی که شروع کردید با کدام برندها خودتان را می خواستید 

مقایسه کنید؟
بنــده به عنــوان تولید کننــده ای که در ایران ســرمایه گذاری 
کردم، با این تفکر و شعار که بهترین کیفیت و خدمات را بتوانم 
بــه هموطنان ارائه دهــم، قدم پیش گذاشــتم و از همان ابتدا با 
جهت دار کردن هدف شــرکت بــر بازار جهانــی، الگوی متفاوت 
و دید وســیعی نســبت به برند خودم ترســیم کرده بــودم. هرگز 
خــودم را بــا برنــد خاصی مقایســه نکردم ولــی هدفــم این بود 
کــه بتوانــم اســتانداردهای تولیــد را در حدی رعایــت کنم که در 
رویدادهای بزرگ و بازار رقابت جهانی حرفی برای گفتن داشته 

باشم.
چه زمانی فکر کردید به هدف تان نزدیک شدید؟

کــه  شــدم  نزدیــک  هدفــم  بــه  کــردم  احســاس  زمانــی 
مصرف کنندگان )ورزشــکاران( رضایت شــان را از محصول تولیدی 
بــه مــن منتقــل می کردنــد و بیشــتر ترغیــب می شــدم تولیــد را به 
بالاترین حد استاندارد جهانی برسانم و همچنین دیدن ورزشکاران 
در سکوهای مختلف جهان با برند مجید انگیزه دوچندان برای هر 

چه بهتر شدن تولیدات برایم را فراهم می ساخت.
چند درصد راهی که در نظر داشتید را تا الان رفتید؟

قدم گذاشــتن در صنعت پوشــاک راهی بی انتهاست. من 
برای انجام این کار هیچ خط پایانی در نظر نگرفتم، فکر می کنم 
هنوز برای کمرنگ شــدن در عرصه تولیدات ورزشــی و یا فاصله 
گرفتن خیلی زود باشد. ضمن اینکه این کار برای من به صورت 
عاقــه هســت و بنده تخصص و تحصیاتــم در حرفه ای دیگر و 

زمینه ای دیگر است.
در چه رشته و تخصصی مشغول هستید؟

مــن در آمریکا بــه عنوان یک دکتر در رشــته فیزیکال تراپی 
مشــغول به کار هســتم و دکترای تخصصی ام طبابت بر اســاس 
ایــران  در  ولــی  اســت،   )Evidence based practice( شــواهد 
تشکیل یک هلدینگ تجاری را داده ام که یکی از شاخه های این 
هلدینگ لوازم ورزشی اســت، پشتوانه این هلدینگ تحصیات 

فوق لیسانس در رشته تجارت تکنولوژی قاره ای است.
تا الان به چند کشور صادرات داشتید؟

صــادرات شــرکت مجیــد به چنــد کشــور از جملــه آلمان، 
ایتالیا، مجارستان، رومانی، ترکیه، گرجستان، آذربایجان، هلند، 
هندوســتان، قرقیزســتان، تاجیکستان، ترکمنســتان، ارمنستان، 
ازبکســتان، مراکش، الجزایر، مغولســتان و در والیبال ســاحلی و 
داخل سالنی بیش از ٨0 کشور از البسه مجید استفاده کرده اند. 

که  کشتی  جهانی  مسابقات  در  که  بود  جالب  خیلی ها  برای 
از  سرشناس  کشتی گیران  است،  مسابقات  مهمترین  از  یکی 
کشورهای متفاوت مثل آلمان با دوبنده های برند مجید روی 
تشک می رفتند. لطفاً در مورد این موفقیت بفرمایید و اینکه 
صورت  این  به  می توانید  دیگری  ورزش  چه  در  می کنید  فکر 

موفق باشید؟
کیفیــت و ارائــه خدمــات بهتــر بــه متقاضیــان کالا در دنیا 
حــرف اول را می زند، در کشــور آلمان ورزشــکاران بــا وجود برند 

بزرگــی ماننــد آدیداس بــا قدمت چند صد ســاله وقتی خواهان 
برنــد ایرانی با نام مجید هســتند این امر محقق نمی شــود مگر 
بــا رعایت کــردن اســتانداردهای جهانــی در امر پوشــاک و ارائه 
خدمــات بهتر. صنعت پوشــاک صنعت رقابتی اســت که تمام 
برندهای بزرگ دنیا برای قدم گذاشتن بر روی تشک کشتی یا هر 
رویداد دیگری هزینه های بسیاری پرداخت می کنند و در رقابت 
شــدید با یکدیگر هستند. بدون شــک شرکت مجید توانسته حد 
اســتانداردهای خود را به ســطحی برساند که کشــورهای مطرح 
دنیا که در صنعت تولید پوشــاک همچــون آلمان، ترکیه و حتی 
هندوســتان حرفــی بــرای گفتــن دارنــد از برنــد مجید اســتفاده 
می کنند و امروزه همانطور که می دانید بزرگ ترین شــرکت های 
تولید پوشــاک در دنیا در این کشــورها دایر اســت. اینکه بخواهم 
بگویــم در چــه ورزش دیگــری می توانم به همین انــدازه موفق 
باشــم که در کشــتی بــودم، بایــد بگویم کــه قبل از این، شــرکت 
مجید تجربه حضور در رویداد بزرگ تورنمنت بین المللی لیگ 
جهانی والیبال ساحلی را داشــت و توانســتیم اسپانســر پوشــاک 
کشــورهایی ماننــد چین، هلند، ایتالیا، سوییس، آمریکا، آلمان، 
روسیه، برزیل، پرتغال، آرژانتیــن، آفریقای جنوبی، هند، تایلند 
و مالزی باشــیم. ما با در نظر گرفتن اســتانداردهای پوشــاک در 
هــر رشــته ورزشــی، توانایــی تولید پوشــاک تخصصی آن رشــته 
را داریــم. ماننــد فوتبــال، بســکتبال، شــنا، فوتســال، قایقرانی و 

دوچرخه سواری و غیره.
برای  عزیزی  خداداد  جمله  از  ایران  ورزش  ستاره های  از  قبلًا 
تبلیغ تولیدات تان استفاده می کردید. الان به فکر ستاره های 

ورزش کشورهای دیگر هم هستید؟
خداداد عزیزی یکی از بهترین دوســتان من است و همیشه 
نسبت به برند مجید و بنده لطف داشت. بنده هیچ وقت از ایشان 
به عنوان تبلیغ استفاده نکردم، بلکه ایشان و دیگر ورزشکاران که 
همگی از دوســتان من بودند و هســتند با لطفی که به من داشتند 

افتخار پوشیدن برند مجید را به  شرکت ما می دادند.
این کسب و کار در دنیا چطور رشد کرد و چه کار کرد؟

برای بهتر شــدن کســب و کار هر کاری از دســتم بر می آمد 
انجام دادم، از جمله اســتفاده از تکنولوژی روز در تولید پوشــاک 
ورزشــی مانند، تکنولوژی کول مکس، نانــو، اولترا وایلت و غیره. 
بــرای حضــور در بــازار جهانــی نیاز به هزینه بســیار اســت، برای 
داشــتن حق عضویــت در فدراســیون والیبــال جهانی هر ســاله 
۷0 هــزار فرانــک ســوییس پرداخــت می کردیــم تــا بتوانیــم در 
رویدادهــای جهانــی والیبــال بــا توجه به مقررات شــان شــرکت 
کنیم. باعث رشد این شرکت استفاده از اصول صحیح بازاریابی 
 plan, place,price,products and می باشــد بــود P ۵ کــه همان
promotion که اجرای هر P به نوبه خود بســیار کارساز بودند در 
 promotion رشد این شــرکت موثر واقع شدند، مثاً در قسمت
شــرکت اقدام به پرداخت سنگین سالانه حق عضویت FIVB و 
همچنین ورود به اسپانسری والیبال ساحلی در سال ۲013 کرد.

برند  از  کمتر  و  می روند  خارجی  برندهای  دنبال  کشور  در  چرا 
داخلی استفاده می شود؟

جواب به این پرســش نیــاز به مطالعــه و تحقیقات علمی 

بســیار داشــت کــه شــرکت مجیــد قبــاً جهــت پیش بینی بــازار 
فــروش و ســطح انتظارات مشــتریان توســط  کارشناســان حوزه 
ورزش انجام داده بود و در نهایت یافته هایی که به دســت آمده 
بودند را مورد مطالعه قرار دادیم، و یکی از آن موارد با مطالعه 
ارزش های مصرف که شــامل ارزش کارکردی، ارزش اجتماعی، 
ارزش احساســی و ارزش شــناختی بود مورد بررسی قرار دادیم. 
نمی خواهــم به صــورت تخصصــی وارد این مقوله شــوم اما در 
نهایت به این نتیجه رســیدیم ورزشکاران که به دنبال برندهای 
خارجــی می روند با مبالغ بــالا )با توجه به نوســان قیمت ارز در 
بازار( بســیار محدود هســتند و بــا در نظر گرفتن عمــوم مردم و 
درآمــد افــراد که ســطح درآمد متوســط دارنــد بازار هــدف ما را 
تشکیل داد و شرکت مجید تصمیم گرفت پوشاکی با کیفیت بالا 
و خدمات بهتر به مشتریان ارائه دهد تا شرایطی را فراهم کند تا 
همه بتوانند از این برند اســتفاده کنند. میل به پوشــیدن پوشاک 
و برندهای خارجی غیر قابل انکار است، افراد آزادانه حق دارند 
تا انتخاب کنند اما در نهایت وفاداری به برند و انتخاب یک برند 

در طولانی مدت هدف اصلی شرکت خواهد بود.
چه  و  شدید  کارتان  و  کسب  رشد  متوجه  روزی  چه  از  شما 

کارهایی برای بین المللی کردنش انجام دادید؟
رشــد تقاضــای ورزشــکاران داخلــی و خارجــی، همچنیــن 
تعریــف و تمجیــد از ســوی مصرف کننــدگان باعــث دلگرمــی و 
تشــویق من به سوی گسترش این کارخانه را کرد که حتی سالانه 

مبلغ سنگین FIVB را متحمل می شدم.
هدف نهایی تان در رابطه با تولیدی لباس چه چیزی است؟

بــه امیــد روزی کــه تمــام ایــران و جهــان این برند ورزشــی 
ایرانــی را شناســایی و تأییــد کنند و به پوشــیدن این برنــد ایرانی 

اعتماد کنند.
خود شما معمولاً از چه برندهای ورزشی استفاده می کنید؟

چندیــن برنــد خارجی را بــه عنــوان الگــوی کاری ام دنبال 
از  برندهــا  ایــن  تولیــدات  کــردن  آنالیــز  خاطــر  بــه  و  می کنــم 

تولیدات شان استفاده می کنم.
لباس های های مختص ورزش زنان هم دارید؟

همزمان در کنار تولیدات آقایان همچنان در تمام رشته های 
ورزشی برای دختران هم تا به امروز فعال بوده ایم.

الان بیشتر در کدام رشته های ورزشی زنان تولیدات دارید؟
 فوتبــال، والیبال، کشــتی، بســکتبال، قایقرانی، اســکواش، 
دوومیدانی، ووشو، تکواندو، دوچرخه سواری، هندبال، بیس بال، 

اسب سواری و...
امسال سال جهش تولید است، فکر می کنید در این سال چه 

اتفاقاتی در زمینه تولید می افتد؟
بلــه ولــی متأســفانه امســال را به خاطــر این فاجعــه کرونا 
خوب شــروع نکردیــم و در انتظــار ختم به خیر ایــن ویروس در 
ایــران هســتم. فعاً آینــده این شــرکت در انتظار اتفاقــات کرونا 
ســت کــه به امید خــدا با پایان این مشــکل بــا تمام انــرژی روی 
توســعه این شــرکت برنامه ریزی خواهیم کرد و به احتمال زیاد 
تولیــدات ایمنی پزشــکی بــرای رفاه مــردم در دســتور کاری این 

شرکت در کنار تولیدات ورزشی قرار گرفته است.

به برند ایرانی اعتماد کنید
گفت وگو با مجید ساعدی فر

سمیرا شیرمردي
Samira Shirmardi


